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Protokół Nr VII/15 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 3 kwietnia 2015 roku  
o godzinie 12.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 3 kwietnia 2015 roku o godzinie 12.00. 
Obrady zakończono w dniu 3 kwietnia 2015 roku o godzinie 12.30. 
W VII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych.  
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Konrad Malicki;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownik Posterunku Policji w Kościanie – Dariusz Piotrowski;  
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 3 kwietnia 2015 
roku o godzinie 12.00 otworzył VII Nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej i po powitaniu 
radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał treść pisma 
Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 1 kwietnia 2015 roku w sprawie zwołania sesji 
nadzwyczajnej - wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad VII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Łukasza 
Grygiera. 

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
radni porządek obrad sesji otrzymali.  
Do porządku obrad uwag nie wniesiono.  
Przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                    

i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  
4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Zakończenie obrad VI sesji.  
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Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                    
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VII/42/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 kwietnia 2015 roku            
w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Andrzej Hirowski wskazał, że w ostatnim czasie trafiły do mieszkańców Placu gen. Karola 
Świerczewskiego ankiety dotyczące zmiany nazwy ulicy, jednakże zastanawia w nich 
konieczność podania imienia i nazwiska ankietowanego, co nie jest niczym uzasadnione. 
Andrzej Hirowski podkreślił, że nie jest prawdą, aby historyczna nazwa „Zielony Rynek” 
wzięła się stąd, że miejsce to było zawsze bogate w zieleń. Andrzej Hirowski podkreślił, że               
w informacji przekazanej mieszkańcom o kosztach, jakie poniosą po ewentualnej zmianie 
nazwy ulicy, nie mówi się o kosztach związanych z uporządkowaniem ksiąg wieczystych; nie 
wspomina się również o zamiarze przeniesienia obelisku upamiętniającego harcmistrza 
Floriana Marciniaka na teren skweru na Placu Świerczewskiego, trzeba pamiętać, że miejsce 
to jest zaciemnione, chodniki przy placu są w opłakanym stanie. Andrzej Hirowski wyraził 
pogląd, że w pierwszej kolejności należy przywrócić temu miejscu godny wygląd, żeby 
uniknąć sytuacji, w której przy obelisku nadal będą załatwiały swoje potrzeby wszystkie psy     
z miasta.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że zdaje sobie sprawę z kosztów, jakie 
będą musieli ponieść mieszkańcy w związku z ewentualną zmianą nazwy ulicy; jednakże 
trzeba pamiętać, że w Powiecie Kościańskim jesteśmy ostatnią gminą, która ma miejsce 
upamiętniające zbrodniarza. Burmistrz Konrad Malicki poinformował, że przedłoży projekt 
uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy; w tej chwili toczą się konsultacje społeczne. 
Burmistrz Konrad Malicki podkreślił, że te koszty, na które miał wpływ, postarał się 
zminimalizować - na jego wniosek Rada Powiatu Kościańskiego zwolni mieszkańców z opłat 
za wymianę prawo jazdy i dowodów rejestracyjnych pojazdów; pozostają koszty związane                
z księgami wieczystymi i koszty, z którymi nie można polemizować - a mianowicie czas, 
którzy mieszkańcy będą musieli poświęcić na załatwienie wymiany wszystkich dokumentów. 
Burmistrz Konrad Malicki podkreślił, że zdaje sobie sprawę z uciążliwości, z jakimi będą 
musieli zmierzyć się mieszkańcy Placu, jednakże apeluje o działania w poczuciu 
odpowiedzialności i prosi o zastanowienie się nad dokonaniem tej zmiany przez radnych 
Rady Miejskiej w Czempiniu.    
Burmistrz Konrad Malicki podkreślił, że ewentualna zmiana lokalizacji obelisku 
upamiętniającego Floriana Marciniaka nastąpi tylko i wyłącznie po zmianie nazwy ulicy, 
ponieważ niewyobrażalne jest, że obelisk zostanie przeniesiony na plac o dotychczasowej 
nazwie. Burmistrz Konrad Malicki podkreślił, że zmiana nazwy może stać się również 
przyczynkiem do większej dbałości o tą część Czempinia, która nabrać powinna charakteru 



3 
 

reprezentacyjnego. Burmistrz Konrad Malicki wyjaśnił, że pewne ograniczenia dotyczące 
zmian na skwerze na placu wynikają z faktu, że teren ten jest zaklasyfikowany jako las.  
Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że konieczność podania w ankiecie imienia i nazwiska 
wynika z faktu, że jest ona dedykowana tylko i wyłącznie do mieszkańców placu; w innej 
sytuacji nie byłoby możliwości zweryfikowania, czy faktycznie ankietę wypełniły 
uprawnione osoby.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, ze czas 
ku zmianie nazwy ulicy w Czempiniu jest stosowny, tym bardziej, że trwają prace nad ustawą 
dekomunizacyjną.  
 
Radny Stanisław Turno wskazał, że dyskusja na temat zmiany nazwy placu toczy się tak 
naprawdę od wielu lat i pojawiały się również inne propozycje - na przykład nadanie nazwy 
im. Generała Kazimierza Raszewskiego.  
 
Do punktu 6 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz zamknął obrady VII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 
                                                                              
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Czempiniu 

/-/ Krzysztof Sankiewicz 
 

 
 
 
Protokołował: 
Magdalena Głucha – Napierała  
Kierownik Referatu Organizacyjnego  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


